



Veillez effectuer la lecture de votre compteur d'eau et nous retourner le formulaire* dûment complété d'ici le **3 novembre 2017** à l'hôtel de ville ou par courriel.

compteurs@baie-durfe.qc.ca

Please take the reading of your water meter and return the completed form to us by **November 3rd, 2017** to the Town Hall or by e-mail.*

compteurs@baie-durfe.qc.ca

GALLONS						DATE DE LECTURE DATE OF READING	
					0		2017
<p>Si cette carte n'est pas complétée et retournée à la Ville d'ici le 3 novembre, la lecture sera effectuée par l'inspecteur municipal et des frais de 50 \$ vous seront facturés.</p> <p><i>If this card is not completed and returned to the Town by November 3rd, a reading will be taken by the Municipal Inspector and you will be billed an extra \$50.</i></p>							
NOM NAME							
ADRESSE ADDRESS							H9X
TÉLÉPHONE TELEPHONE			()				
COURRIEL E-MAIL							
PROPRIÉTAIRE OWNER <input type="checkbox"/>			LOCATAIRE TENANT <input type="checkbox"/>				

* Si vous éprouvez des difficultés avec la version électronique, n'hésitez pas à communiquer avec l'hôtel de ville.

** Should you encounter any difficulties with the online form, please do not hesitate to contact the Town Hall.*